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Vážené masopustní shromáždění, vítaní hosté a truchlící 

pozůstalí. Sešel se rok s rokem a my sme tu, habysme 

vodsoudili nenapravitelnýho marnotratníka Masopusta, 

ha teký zhodnotili, co se hu nás ve vsi novýho přihodilo. 
  

Koncem července, zrovna na pouť to bylo, přijela do vsi 

velká atrakce, jakou sme tu eště neměli. Na Mlyjneček se 

nastěhovala skupina nudistů. Ubytovali se v jedný 

z chalup a žili a hospodařili tám tak, jak je Pán Bůh stvo-

řil. Dybych to čtyřikrát neviděl na vlastní voči, tak bych 

tomu nevěřil! Tenkrát sem to eště nevěděl, ale dneska už 

to vím – přijeli proto, aby pozvedli úroveň zdraví nášich 

vobčanů, dyž už Zelenka alias doktor z hor zklamal. A 

povedlo se to. To vám najednou bulo zdravotních vychá-

zek! A byli i takový, co nebyli líný a šli na Mlyjneček i 

dvakrat za den, aby něco viděli. 
 

Dobrý meno potřekovskýho fotbalu šíří ve světě základna 

fanoušků, kerá si říká Pirates Postřekov. Už jenom ty mé-

na – Pírko, Zelenka, Vaňous, Jim, Pareský a další sekáčí. 

Na podzim vyrazili fandit na zápas áčka v Dlouhým 

Újezdě. Kdo ste je někdy viděli na fotbale, dyž sou v ráži, 

tak víte vo čom mluvím. Tak v tom Újezdě byli teký 

v ráži. Po ňáký tý dobře myšlený dyjmovnici došla míst-

ním trpělivost, ha vyprášili pirátom kožichy. Eště že byl 

zrovna na místě strážce pořádku Prak, jináč sem tu íčko 

vet řeč vo tom, karak skupina potřekovskej pirátů noco-

vala na záchytce v Tachově. Dostáli teda, co si asi zaslou-

žili – jeden zlomenyj zub, vykloubenej palec a ňáký ty 

modřiny. Ale to eště nebyl konec. Za čtrnáct dní jelo áčo 

do Bezdružic, kde na náše Pirátes čekál celyj policejní 

kordon. Těžkooděncí totiž dostali avízo, že vod nás ze vsi 

jezdí túze nebezpečný stádo fanoušků. To byste mušeli 

vidět, jak parta po zuby vozbrojenejch policajtů valila 

voči, dyž z autobusu vystoupili jenom důchodcí Pepík 

Kuželka – Apek a Honza Krutina – Bizdrůf. Do ví, mož-

ná sou to jejich kápa. 
 

Teký k nám do Postřekova přijeli dva vyhlášený fotbalo-

vý kluby – Plzeň a Sparta. Hlavně při návštěvě fanoušků 

z Plzně to bylo v dolejšku jako vo manévrech – samý po-

licajtí v přilbach a se štítama. Báby, co koukaly z voken, 

jak doprovázeli fanoušky Plzně z nádraží na hřiště, to 

nezažíly snad vod války. Ale po sportovní stránce to byl 

zážitek, to sme se vytáhli, dyť na voba zápasy přišlo sko-

ro 2 000 lidí. 

Jako všude, í u nás buly volby. Na úřadě nevostál kámen 

na kameni. Máme ve vsi novýho starostu a považte – i 

dva místostarosty – víc hlav – víc rozumu. Vymyslil to 

dobře,ale pozor – za jeden plat! Hu nás v Postřekově sme 

dycky chtěli hodně muziky za málo peněz, tak sme spo-

kojený. Masopust se byl podívat i na zasedání zastupitel-

stva. Líbily se mu hlavně nový členky. Povídal, že to sou 

šťabajzny a že by to mohlo jít. Co tim myslel to nevím. 

Doufejme, že jim vládnutí pude a že za rok to tu bude 

třeba jako v Riu. To bysme to teprve světu vokázali !  
 

Starosta měl dilema, jak to  íčko bure s tim jeho masopus-

továním, kdo mu na to udělí dovolenou, asli nemá třeba 

žádat na kraj nebo í vyjš. Byjvalyj starosta mu s tim ne-

poradí, protože ten se Masopusta bál. Ten novyj humí  

masopustování vzít za správnyj konec. Hasickyj bál pro-

jel, ani neví jak, dyž ho půlku prospal. Postřekovskyj bál, 

dyž  ho ráno zavíral, tak po ňom šatnářka chtěla, aby vy-

hlásil, že si všichní mají přijít pro bundy, protože vona 

huž chce jít domů. Na nic nečekál, sebral svoje saky paky 

a šel to vyhlásit vobecním rozhlasem. Bylo štěstí, že ne-

měl klíče vod budovy, jináč ste šichní měli pěknyj budí-

ček.  
 

Dyž už mluvím vo tom souborářským bále – byl tám teký 

řiditel domažlickýho muzea a řiditel Kulturního střediska 

Domažlice. Moc do vsi nechodí, tak je Pišta, jako hos-

podkej neznál a dyž jim měl napsát lístek na outratu, tak 

se drobet kroutil. Heiret voba pány představil, aby bylo 

jasný, že v tutom případě není třeba se ničeho vobávat. 

Nu ale, jak Pepa Nejdl, tak Kamil Jindřich vodjeli samo-

zřejmě bez zaplacení a protože voba měli hlavně starost, 

aby se nedostáli do řečí, tak hned v noci volali Heiretovi, 

aby to za ně zatáh. Holt domažlický pání jsou zvyklí že to 

za ně ňákyj trouba zaplatí.  
 

A to eště nebyl konec bálu. V lokále se to popralo. Ňákyj 

cizí pobuda, říkali mu „smažka z horšáku“, provokoval 

náše chlapce, co tám popíjeli pivo, až po ňom skočili a 

začala pranice. V tom chumlu mlátil každyj každýho. 

Mušeli to přijet srovnát hned dvoje policajtí. Bilance 

v celku dobrá – krve jako z vola, šest stehů na čele, vy-

kloubenyj prst a modřiny. Tak vidíte, co se dá na jednom 

bále všechno zažít. 
 

(Pokračování na stránce 2) 
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Dyž sme u tich bálů, báby mají velkyj problém, protože 

neznají žádný divčata.  Furt se ptají – kdopa je tůta divče, 

kdepa vostává, ta přece není ze vsi a podobný smysluplný 

votázky. Nás mužský zase zajímá jestli je svobodná a 

jaký má rozměry. Takže divčata, příště na bály si vemte 

cedulku, kde budou všechny potřebný informace. 
 

Aslipa víte, co dělá Masopust přes rok, dyž není tu hu nás 

ve vsi? Nevíte? Je v Praze jako tajnyj poradce nášeho 

pana prezidenta a možná i povýší, když je teď málo body-

gárdů, kerý muší chytat vejce, co na něho lítají. Pan pre-

zident je s nášim Masopustem tak spokojenyj, že mu do-

volil, aby mu napsal řeč do rozhlasovejch Hovorů z Lán. 

Takže slova jako ho.no, zku.vil a ku.da už jsou běžnou 

součástí slovníku na hradě. 
 

A co teprv vymyslili v Bruselu. Ptal sem se Masopusta, 

asli koná malou potřebu ve stoje nebo v sedě. De vo to, 

že dyž my muský při tom stojíme, tak nám to cáká na ty 

mramorový podlahy a prkýnka, co doma máme a to není 

žádoucí. Je to íčko takovej chloulostivej globální pro-

blém, kerej řeší celá evropská uníe. Každou chvíli může-

me čekát, že se to prožene i nášim parlamentem a bure 

k tomu vydanyj zákon, podle kerýho bureme mušet  

čůrat, jináč bureme platit masný pokuty.  Zaplať pámbů 

to zatím neprošlo, takže milý ženský holt budete mušet ty 

pochcaný dláždičky a prkýnka utírat dál. 
 

V posledních letech se stalo zvykem, že soudce přednese  

něco ze svýho rodinnýho života. Nerad bych vás v tomto 

směru zklamal, tak i já si tera íčko zametu na vlastním 

dvorečku. Náš Filip byl tudle s kamarádíčkama ve městě. 

Všechno probíhalo jako dycky, disko, pivo a potom, že se 

pude hledat nevěsta. Hledal poctivě v každým baru, vo-

kolo kerýho šel. K ránu, dyž už na to hledání špatně vi-

děl, tak se rozhod, že pojede domů. V tu chvíli se vokáza-

lo, že kamerádíčkove, co mu s tim hledáním pomáhali, ho 

necháli ve městě samotnýho. A to se rozumí, že byl bez 

peněz. A protože Filip má Filipa, tak ho napádlo, že bude 

nejlepší, dyž si pude stoupnout ke Kauflandu na parko-

viště a počká tám, asli nepřijede někdo ze vsi. Nemušel 

ani dlouho čekát a přijel pro rohlíky Vietnamec z Prame-

nu. Filip se mu posadil do auta a povídá „Do vsi!“. Sed si  

a usnoul spánkem spravedlivých. Vietnamec byl, pravda, 

drobet zaskočenyj, ale do vsi ho vodvez. Tám potom na-

stál problem, protože Filip nešel probudit. Vietnamec 

zachoval klid, zazvonil na bábu Marcelu, a říkal „Filip 

tám, Filip tám“. Marcela mu nerozuměla ani slovo, tak 

probudila dědka a než se Filip nadál, huž spal u nich do-

ma v kanafasu. Až teda někdy vostanete ve městě bez 

peněz, víte, co máte dělat. Vietnamskyj taxík byjvá před 

Kauflandem vokolo sedmý ráno.  
 

A že tu, u nás v Potřekově, na sebe nejsme furt jenom 

hodný, vokazuje příhoda s kárkou, kerá se stála 

v červenci nahoře před krámem. U Kubijáčků tu kárku už 

nějakej ten pátek postrádali, ale spíš přemyjšleli, kde jí 

zapomněli. Takle jednou v pátek, dyž šel Tonda pro lah-

vový do krámu, si to proti němu štráduje parta bílejch 

cikánů vod Bětušků a hádyjte co? Tlačí Kubijáčkouc kár-

ku! Tondovi spádla brada haž na chodník a dyž popád 

dech, tak povídá:  Tuta kárka, ta je náše!“ Bětušácí na to, 

že tuta kárka je vodjakživa jejich. Tonda se nedal a voto-

čil prkýnko, co bylo z druhý stany postříkaný vod barvy 

přesně tak, jak to předtim Bětušákom popsal. Dál huž na 

nic nečekál, popád svou kárku a lahvový nelahvový vyra-

zil zpátky domů. Stálo se to zrovna, dyž skončilo zasedá-

ní zastupitelstva, tak je na to í hromada věrohodnyjch 

svědků. Není to jediná věc, co byla chvilku vypučená, a 

na hlídání u Bětušků. Co z toho plyne? Špatná zpráva je, 

že bysme měli konečně zamykat nejenom baráky, ale í 

lochy a garáže, a přestát dávat klíče na vokýnko, do hodin 

nebo pod rohožku. Dobrá zpráva je, že dyž už se nám 

něco ztratí, tak víme, kam si pro to máme jít.  
 

Co se legrůtů týká, tak ani letos se ve vsi moc neurodilo. 

Heirety sme tu viděli už loni, stačilo je drobet narovnat a 

voprášit. Letos přibrali Tomáše Hánu (vod Rymíčků) a 

Jirku Knížka (vod Jordánů), kerej je do počtu a aby se 

něco naučil a moh příští rok dělat legrůtom velitele. Voni 

jsou to takový knihomolovolové, pivu moc nerozumí a 

proto první zkouškou, asli burou co k čemu, prošli 

s vodřenyjma ušima, dyž stavěli ve vsi máj. Ňák ho uhlí-

dali, ale přinesli si k tomu jenom jednu flašku vína všich-

ní dohromady a tu mušeli dát Honzátovi, protože dyž jim 

ten máj postavil, tak dostál žízeň. A že U Hadamů bylo 

tou dobou zavřeno, tak milý legrůtí přišli vo jedinou flaš-

ku inspirace, kterou si přinesli, aby jim pomohla vymys-

let nápisy na silnici. Tak sme vostáli bez nápisů. Zato 

Honzát, posílenej tim litrem vína, aby udržel meno potře-

kovskyj legrůtů v regionu, se sebral a šel podříznout klen-

čákom máj. Samo sebou, že pěšky. Asi proto, že zrovna 

neměl řidičák, protože mu ho sebráli policajtí, dyž vyko-

lejil  v Havlojcích na přejezdu  vlak. Nakonec z toho pod-

řezávání ale nic nebulo, protože dyž tám došel, tak zjistil, 

že si sebou nevzel pilu.  
 

Kvalita vorání nám de povážlivě dolů. Legrůtí sice letos 

vobjednali a snidli polívku, ale potom si šli domů zdřím-

nout, protože v lokále mají prej tvrdý židle a voni sou 

zvyklý na svoje prachový porušky. Nařídili si budíky, 

protože vorbu přece jenom zameškat nechtěli, že se jako 

sejdou v sedum před školou. Jeden zaspál, jeden nepřišel 

vůbec a ty zbylý dva dojem moc nevylepšovali. Jakpa má 

potom chudák učitelka vokazovat dětom, jak škodlivý 

účinky má konzumace alkoholu a drog, dyž voráčí jí cho-

dí do třídy voňavý, vyžehlený a do růžova vyspaný? To 

spaní, to de stejně nášim legrůtom nejlíp! Na Kytku přišli 

v neděli až v půl čtvrtý a tůze se divili, že muzika už vod 

dvou píje na jejich účet. 
 

Dyž je to s tima legrůtama ve vsi íčko tak špatný- nevím 

co ty mladý po nocích doma dělají - vzeli sme výchovu 

s Masopustem do svyjch rukou a zavedli školku pro 

legrůty. Máme už i výsledky, ha na vlastní voči je tu 

všichní  vidíte.                        
  

Ha íčko huž dost toho kecání, sme tu, habysme vodsoudi-

li nášeho Masopusta, keryj nám toho nadělal zase dost ha 

dost. Měli sme ho rádi, hale lepší bure, dyž se ho zbaví-
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Informace o aktivitách probíhajících na OÚ a v zastupitelstvu obce 
 

 bylo schváleno uzavření smlouvy na provoz aplikace Geoportál. Jedná se o mapovou aplikaci umožňující jed-

noduché prohlížení mapových podkladů obce, zanesení inženýrských sítí a vedení pasportu vybraného mobili-

áře obce. Aplikace (resp. její veřejně dostupné informace) bude k dispozici na webových stránkách obce. 

 byla schválena obecně závazná vyhláška o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, pře-

pravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. Místní poplatek byl navýšen na 450,-Kč/

poplatníka/rok s úlevou 100,-Kč pro občany starší 70 let 

 z došlých žádostí uchazečů o pronájem bytu v MŠ byla vybrána rodina Kubů 

 byl schválen postup pro revitalizaci a obnovu zeleně. V první fázi proběhne dendrologický posudek veřejné 

zeleně a bude podána žádost o dotaci na ošetření části zeleně v rámci II. Výzvy Programu podpory sídelní ze-

leně (vypisuje Státní fond životního prostředí). 

 byla projednána žádost p. Krutiny k vyjádření k projektové dokumentaci na výstavbu hospodářské budovy 

v areálu Klopotnice. ZO souhlasí s výstavbou dle předložené projektové dokumentace 

 byla schválena žádost firmy Montprojekt na pokládku kabelu NN v oblasti stavebních pozemků „pod tratí“. 

Investorem stavby je ČEZ Distribuce. Zastupitelstvo zároveň schválilo záměr v rámci této stavby položit i ka-

bel pro budoucí veřejné osvětlení v dané oblasti 

 byla schválena žádost pí Frídelové o zaplacení poplatku za rezervaci příkonu v řeznictví v č.p. 179 
 

Pár informací k místnímu poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepra-

vy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 

Místní poplatek za provoz systému, shromažďování, sběru, přepravy, třídění a odstraňování komunálních odpadů má 

charakter daně. K jeho platbě jsou povinni všichni poplatníci spadající mezi osoby uvedené v § 10b odst. 1 písm. a) 

a b) zákona o místních poplatcích za podmínek stanovených obecně závaznou vyhláškou, bez ohledu na množství 

vyprodukovaného odpadu a způsob jeho shromažďování nebo likvidace. Obec může ve své OZV stanovit úlevy a 

osvobození pro některé skupiny poplatníků. § 17 odst. 4 zákona o odpadech navíc fyzickým osobám ukládá povin-

nost se systému provozovaného obcí účastnit. 

Poplatek se vypočítává z nákladů na sběr, svoz a uložení odpadů. Ty mají v naší obci v posledních letech vzestupnou 

tendenci (660.642,- Kč v roce 2013, 701.301,- Kč v roce 2014). I přes shora avizované navýšení roční sazby, je po-

platek v naší obci jedním z nejnižších v regionu (podělením částky počtem dní v kalendářním roce vychází na 1,20 

Kč/občana/den). Nad rámec těchto nákladů hradí obec ještě poplatky za tříděný odpad (výsyp, třídění a likvidace 

odpadu a nájem kontejnerů) a za svoz a uložení nebezpečného odpadu. Věříme, že pokud budou všichni spoluobčané 

odpad svědomitě třídit, dojde k postupnému snížení objemu komunálních odpadů na úkor odpadům tříděným a 

v budoucnu budeme moci třeba místní poplatek zase snížit. Ke správnému třídění odpadů připravujeme článek do 

některého z dalších vydání Postřekovského zpravodaje. 
 

K dnešnímu dni stále nemá zaplaceno 64 občanů, což dělá dluh 22.400,-Kč. Chtěl bych tímto apelovat na spo-

luobčany, aby neuhrazené poplatky co nejdříve uhradili. Pokud tak nebude učiněno do konce března, zvažuje 

Obecní úřad zveřejnění seznamu nezaplacených pohledávek a následně budou podniknuty další právní kroky 

s cílem vymoci dlužné částky. 

Jan Kreuz 

me. Flákal se z hospody do hospody, šechno kárání ha 

napomínání bulo málo platný, z něčeho si nic nedělal.  
 

Masopuste, Masopuste, dneska huž je pozdě litovat. Hdo-

pa vrátí naší chase hutracený peníze a panenskou pocti-

vost? Žádnyj! Proto nic, zhola nic, huž nespravíš. Jak 

nadějnej bul tvuj příchod, tak beznadějnej je tvuj vod-

chod. 
 

Vážený shromáždění, po zvážení všech vokolností ha 

práv, došel sem k závěru! Přítomnyj Masopust, narozenej 

neví se kde a kdy, bytem tu a tám, národnost ha přísluš-

nost neznámá, dopouštěl se chyb ha zvrhlých činů záměr-

ně, haby zkazil, co se zkazit dá. Masopuste, Masopuste, 

podle všech nášich paragrafů ha nařízení vodsuzujme tě 

k trestu smrti voběšením. Jásot, smích, křik a cinkot skle-

nic nechť je tvou písní pohřební. Jak rozpustile jsi žil, tak 

krutě umírej!  

A jako přídavek - CO SE DO ŘEČI NEVEŠLO: 

Dybyste chodili na zastupitelstvo, tak byste veděli, že aby 

se zabránilo výtržnostem při pondělním vorání, bul nomi-

novanej jeden z členů, aby se osobně vorby zúčastnil a 

aby při tom dbal na udržování pořádku a kázně. Legrůtí 

sou často tak zaujatý probíhajícíma událostma, že by tře-

ba mohli na něco zapomenout nebo zanedbat tradici. Ne-

záviděníhodnou úlohu vychovatele legrůtů vzel na sebe 

teda Jaromír S. Svojí roli pojal zodpovědně a vzel legrůty 

letos i do školky, kde byla zrovna na pondělí vobjednaná 

psycholožka, co posuzovala zralost nášich dětí. Doufejme 

teda, že vorba nebude mít na její hodnocení žádný dopa-

dy! Dyby byjvala byla viděla, jak dětičky v úterý věšely 

malýho Masopusta na malý šibenici, tak teda nevím ne-

vím, asli by se to vobešlo bez zásahu sociálky!  

Masopustní soudce: Václav Kreuz 

Autoři řeči: Jana Zuberová a Václav Kreuz 
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V tomto měsíci jsme pro děti připravili několik akcí: 
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Návštěva Muzea krojů v Postřekově - 3. 2. 2015 
 

Děti z 1. a 2. třídy s paními učitelkami navštívily Muzeum krojů v Postřekově. 

Od paní Marie Langové jsme se dozvěděli hodně zajímavých věcí. Našim dětem se 

v muzeu nejvíce ze všeho líbily staré dřevěné hračky - dřevěný kolotoč. 

Chtěli bychom tímto poděkovat paní Marii Langové za ochotu nás provést muzeem. 

Pečení chodských koláčů - 4. 2. 2015 
 

Děti z 2. třídy si ve školce vyzkoušely pečení chodských koláčů. Pra-

covaly s pravým kynutým těstem, společně jsme si řekly, co všechno 

se do těsta dává, jak se máme k těstu chovat. Pak děti jemně roz-

pleskávaly těsto do kulatého tvaru, zdobily tvarohem, švestkovými 

povidly, mákem, rozinkami a mandlemi.  

Školkou se linula nádherná vůně pečených koláčů a děti byly na svo-

je koláče náležitě pyšné. Děti byly šikovné a koláče se nám opravdu 

povedly. 

Maškarní v MŠ - 10. 2. 2015 
 

V tento den se všechny děti převlékly do masek. Zde bych chtěla 

poděkovat všem rodičům dětí, které přišly do školky a děti si tak 

mohly maškarní opravdu užít. Zatancovali jsme si všichni „Ptačí tanec“, zahráli si s balonky, projeli se s kouzelnou 

mašinkou a děti radostně při focení pózovaly. 

(tyto fotky i jiné můžete shlédnout na našich ebových stránkách: www.zsms-postrekov.cz) 

Psychologické vyšetření  dětí -16. 2. a 19. 2. 2015 
 

Proběhlo v MŠ v dopoledních hodinách. Písemné zprávy budou vyhotoveny po jarních prázdninách, rodiče si mohou 

zavolat do Psychologické poradny v Domažlicích, objednat si termín na předání písemné zprávy od paní psycholož-

ky s možností konzultace.  

Opět tímto děkuji rodičům za spolupráci a trpělivost v těchto dnech.  

17. 3. 2015  OD 15:00 SE KONÁ ZÁPIS DO MŠ POSTŘEKOV  
 

 Na zápis přijdou děti, které dovrší během školního roku 2015/ 2016 – 3 let věku a více.  

 S sebou přezůvky a rodný list dítěte. 

Na shledání se těší vedoucí učitelka MŠ Postřekov, Jaroslava Weberová a kolektiv MŠ. 



Strana 5 ÚNOR 2015  

Již 14. Zimní setkání mladých hasičů se konalo v sobotu 

21.2.2015 v Sokolovně ve Kdyni a mezi dvěma stovka-

mi dětí nechyběli ani Postřekováci. Hravě zvládli všech 

jedenáct disciplín a předvedli, co se naučili na hasič-

ském kroužku. Soutěžilo se v několika věkových kate-

goriích. Naše děti bojovaly v mladší kategorii (věk 6 – 

10 let) a ve velké konkurenci obsadily střední příčky 

celkového pořadí. Další námi obsazenou kategorií byla 

„Přípravka“, to jsou ještě menší prckové ve věku 3 – 6 

let a ty vybojovaly krásné třetí místo. Za skvělé výsled-

ky dostaly děti medaile, stolní hru, pastelky a volnou 

vstupenku do Kdyňského bazénu. Z této ceny jsou nad-

šeni především vedoucí, kterým se už teď ježí vlasy na 

hlavě. :-) Velikou pochvalu si zaslouží celé družstvo 

mladých hasičů včetně těch, kteří poctivě trénovali, ale 

kvůli nemoci se bohužel soutěže zúčastnit nemohli. Pří-

ležitostí bude ještě spousta a výsledky se dají stále zlep-

šovat.            za SDH Postřekov Markéta Hrubá 

Mladí hasiči reprezentovali Postřekov na soutěži ve Kdyni 

Dětský bál 
 

V neděli 8. února pořádali cvičitelé ASPV Postřekov Dětský maškarní bál v Hotelu U Nádraží. Zahájen byl tradiční 

promenádou masek, za kterou byly masky odměněny svítícím náramkem. I přes chřipkovou epidemii se sešlo 94 dě-

tí, které si zařádily při veselých soutěžích a byly po zásluze odměněny. Děti ukázaly svojí zručnost, rychlost a smysl 

pro rytmus. Do soutěží se zapojili i rodiče, kteří si s vervou užili "židličkovou", kterou prožívali snad víc než děti. 

Všechny kostýmy byly moc krásné a tak pořadatelé nemohli vyhlásit nejhezčí masku. Celý maškarní rej doprovázela 

"živá" muzika "Šrumecband" pod vedením Jaroslava Rajtmajera, která bálu dodala správnou dospěláckou atmosféru. 

Děti si zatančily při lidových, moderních i dětských písničkách. Hlavně děvčata všem ukázala, že tradiční chodské 

kolečko má nové, zatím malé, pokračovatelky. Doufáme, že si bál užili jak děti, tak i rodiče a prarodiče. Za pořadate-

le můžeme prohlásit, že jsme si ho užili jako každý rok. A nezapomeňte si na příští rok připravit kroje, neboť se v 

lednu sejdeme na Dětském chodském bále. Doufáme, že se opět sejdeme v hojném počtu a s dobrou náladou jako 

letos.                     Za cvičitele Jana a Monika Kreuzovi 

Postřekovský Dětský soubor vystoupil 

v domažlickém Domově pro seniory 
 

Čtvrteční odpoledne bývají pro Dětský soubor časem pravidel-

ných zkoušek. Ve čtvrtek 19. února proběhla zkouška velmi 

nestandardní. Děti předvedly své umění obyvatelům Městského 

domova pro seniory v Domažlicích. Děti si oživily vystupování 

před diváky, jejich rodiče zase to, co vše je nutno svému potom-

ku obléct a obout.  

Svou radost z tance a písniček předalo obecenstvu 19 děvčat, 5 

chlapců a 5 muzikantů. Děti sklidily po zásluze velký aplaus a 

byly pro ně připraveny i sladké odměny. 
 

Dveře Dětského souboru jsou stále otevřené všem zájemcům. 

Především kluci by si zasloužili posilu.  

Zkoušíme každý čtvrtek od 15:30 v budově postřekovské zá-

kladní školy. A protože Dětský soubor bereme především jako 

„školku“ souboru velkého, tak ho dospělý Národopisný soubor 

finančně dotuje. Nevybíráme tedy žádné poplatky ani příspěvky 

a kroje na vystupování půjčujeme zdarma. Jediné co potřebujete  

jsou přezůvky na čtvrteční zkoušky. 

Na všechny děti se těší vedení Dětského souboru, Jana Zubero-

vá, Jana Kuželková, Jirka Královec a Radek Zuber. 
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Příspěvky  do Zpravodaje zaslali: Jan Kreuz, Jaroslava Webe-

rová, Markéta Hrubá, Jana Kreuzová, Monika Kreuzová. Děku-

jeme. Poděkování patří i Janě Zuberové a Václavovi Kreuzovi 

za úvodní „řeč“.  
 

Uzávěrka příštího čísla: 23. března 2015 

TRAMBUS A FIASKO 
 

punk-rock z Postřekova a Klatov 

zazní ve ŠPILLARCE v sobotu 
 

21. března 2015 od 21:00 

POZOR ZMĚNA TERMÍNU DIVADLA    
Došlo ke změně termínu divadelního představení ochotníků z Poběžovic. Divadelníci k nám přijedou v pátek  

6. března do Hotelu U Nádraží a budou hrát od 20:00. Přijďte s námi netradičně oslavit MDŽ.   

Cvičitelé ASPV 


